

УСЛОВИЯ ПУБЛИКАЦИИ СТАТЕЙ В ЖУРНАЛЕ «ЭКОНОМИКА: ТЕОРИЯ И ПРАКТИКА»

Уважаемые авторы!

В журнале публикуются научные статьи по актуальным проблемам мировой и российской экономики, экономической теории, финансов, менеджмента, маркетинга, логистики и предпринимательства. К изданию принимаются только ранее неопубликованные статьи на русском языке, не представленные к рассмотрению в другие журналы.

Журнал выходит 4 раза в год.

Сроки приема статей:

в №1 – до 15 февраля;

в №2 – до 15 мая;

в №3 – до 15 августа;

в №4 – до 15 ноября.

Сроки приема статей могут быть сокращены редакцией при досрочном достижении предельного объема номера журнала.

В одном номере журнала может быть опубликована только одна статья одного автора.

Статьи, публикуемые в журнале «Экономика: теория и практика», проходят обязательное рецензирование (подробнее в «Положении о рецензировании»), тестируются на оригинальность текста программой «Антиплагиат». Рекомендуемый уровень – не менее 90%.

Максимальный объем статьи – 40 тыс. знаков, включая пробелы (1 п.л.), минимальный – 0,5 п.л. (10 стр. А4).

Статьи публикуются только при положительной рецензии. Публикации платные. Плата за издательско-редакционные услуги – 650 руб. за страницу формата А4, оформленную по требованиям редакции. Оплата производится через Сбербанк РФ по договору, высылаемому автору при включении статьи в очередной номер.

Плата за публикацию не взимается с:

- **аспирантов очной формы обучения (бюджет) при предоставлении справки из отдела аспирантуры ВУЗа;**
- **членов редакционного совета, редакционной коллегии и редакции журнала «Экономика: теория и практика».**

Представленные статьи должны включать: индекс УДК, сведения об авторах, аннотацию, ключевые слова, основной текст публикуемого материала, список литературы (*приложение 1*).

Сведения об авторах должны содержать следующие элементы (*приложение 2*). Аннотацию помещают перед текстом рукописи после заглавия и сведений об авторе(ах). **Объем аннотации не более 500 печатных знаков, включая пробелы. Ключевые слова (5-7)** помещают отдельной строкой после аннотации перед текстом статьи. Ключевые слова приводятся в именительном падеже.

Список литературы (**в алфавитном порядке**) помещается после текста статьи и должен соответствовать ГОСТ Р 7.0.5–2008 (*приложение 3*). Ссылки на источники оформляются по тексту в квадратных скобках. Постраничные ссылки на источники не допускаются.

Название статьи, сведения об авторах, аннотация, ключевые слова и список литературы на английском языке представляются в конце статьи.

Статьи должны быть подготовлены в текстовом редакторе Word в формате А4. Параметры страниц: все поля – 2,0 см; ориентация – книжная; шрифт – Times New Roman, выравнивание – по ширине; кегль – 14; межстрочный интервал – 1,5; абзацный отступ – 1,25 см. Автоматический перенос, зона переноса – 1 см., максимальное число переносов подряд – 3. Рисунки, таблицы и формулы набираются в редакторе Word. Рисунки и графики группируются, представляются только в черно-белом варианте.

Статьи направлять в электронном виде: Фамилия автора_статья.docx и Фамилия автора_анкета.docx по адресу e-mail: etip@kubsu.ru.

Статьи, оформленные без соблюдения указанных требований редакцией, не рассматриваются.

Редакция

ПРИМЕР ОФОРМЛЕНИЯ СТАТЬИ

УДК 336.717

МИРОВАЯ ВАЛЮТНАЯ СИСТЕМА КАК ИСТОЧНИК СОВРЕМЕННОГО ЭКОНОМИЧЕСКОГО КРИЗИСА

Э.Н. Терещенко, доктор экономических наук, профессор, профессор кафедры мировой экономики и менеджмента, Кубанский государственный университет.

e-mail: yourn@yourmail.ru

А.А. Иванова, аспирант кафедры «Финансы и Кредит», Кубанский государственный университет

e-mail: yourn@yourmail.ru

Аннотация

Для борьбы с последствиями современного экономического кризиса и недопустимости его повторения возникает необходимость выявления и исследования его источников. Как показывают исследования, основной причиной кризиса явилась мировая валютная система, нуждающаяся в трансформации. В статье выявляются проблемы действующей валютной системы, обосновывается необходимость ее реформирования. Рассматриваются варианты новой мировой валюты, основанные на различных принципах. Показывается, что ни СДР, ни национальные, ни коллективные валюты не способны выполнять роль мировой резервной валюты. Авторы приходят к выводу, что настоящий кризис является затяжным и будет преодолен только переходом мировой экономики к новой валютной системе.

Ключевые слова: мировая валютная система, трансформация, финансовый кризис, резервная валюта, национальная валюта

Список литературы

1. Ильшева Н.Н., Ильменская А.В. Применение консолидированной отчетности по РПБУ для оценки результатов деятельности банковской (консолидированной) // Международный бухгалтерский учет. 2009. № 2. С. 37 – 41.
2. Письмо Банка России от 07.05.2008 № 15-1-3-16 / 2271 «Об оценке кредитных рисков в банковской группе» на запрос Ассоциации российских банков от 20.03.2008 № А-02/5-166.
3. Прудникова А.А. Инвестиции в условиях открытой экономики // Проблемы прогнозирования. 2007. № 3. С. 140 – 146.
4. Торговая политика и значение вступления в ВТО для развития России и стран СНГ / под ред. Дэвида Г. Тарра. М.: Весь Мир, 2006.
5. Указание Банка России от 16.01.2004 № 1376-У «О перечне, формах и порядке составления и представления форм отчетности кредитных организаций в Центральный Банк Российской Федерации», зарегистрировано в Минюсте России 23.01.2004 № 5488.

UDC 336.717

WORLD CURRENCY SYSTEM AS A SOURCE OF THE MODERN ECONOMIC CRISIS

Tereshchenko E.N., Doctor of Economic Sciences, Professor, Professor of chair of World economy, Kuban State University

e-mail: yourn@yourmail.ru

Ivanova A.A., graduate student of chair «the Finance and the credit», Kuban State Agrarian University

e-mail: yourn@yourmail.ru

Abstract

To combat the effects of contemporary economic crisis and the inadmissibility of repetition is necessary to identify and study its sources of. Studies show that the main reason for the crisis was the world's currency-ACETIC system in need of transformation. The article identifies the problems of actioning of the monetary system, justifies the need for reform. Are examined options for a new world currency based on different principles. Being shown that neither the SDR nor national, nor the collective currency is not able to perform the role of world reserve currency. The authors conclude that the present crisis is lengthy and will be overcome only move the world economy to a new monetary system.

Keywords: world monetary system, transformation, financial crisis, reserve currency, national currency

References

1. *Ilysheva N.N., Ilmenskaya A.V.* Using the consolidated financial statements prepared in accordance with Russian Accounting Standards for the value of the financial results of the Bank (consolidated) Groups. // *International Accounting*. 2009. № 2, pp 37 – 41.
2. Letter of the Central Bank of Russia № 15-1-3-16 / 2271 dated 07.05.2008 «On the value of credit risks in the Bank (consolidated) Group», for the request of Russian Banks Association № A-02/5-166 dated 20.03.2008.
3. *Prudnikova A.A.* Investing in an open economy: Problems of Forecasting. 2007. № 3, pp 140 – 146.
4. Trade policy and the importance of accession to the WTO for the development of Russia and CIS countries, ed. David G. Tarr. M.: All World, 2006.
5. Direction of the Central Bank of Russia №. 1376-U dated 16.01.2004 «On the List, Forms and Procedure of Drawing up and Submission of the Forms of Reports of Credit Organizations to the Central Bank of the Russian Federation», registered in Ministry of Justice of the Russian Federation 23.01.2004 № 5488.

В редакцию журнала
«Экономика: теория и практика»
от автора(ов)
Фамилия, Имя, Отчество

Направляю(ем) статью «**Управление инвестиционными финансовыми потоками холдинга**» для публикации в журнале «Экономика: теория и практика».

Статья ранее не публиковалась. В другие журналы на рассмотрение не представлена.

С публикационной этикой журнала ознакомлен(ы). С условиями публикации согласен(ны).

Против воспроизведения данной статьи в других средствах массовой информации (включая электронные) не возражаю(ем).

На гонорар не претендую(ем).

В случае публикации статьи авторские экземпляры журнала прошу(сим) выдать в редакции журнала (выслать по адресу: **индекс, город, улица, дом, квартира**).

Дата **Ф.И.О. автора(ов)**

АНКЕТА АВТОРОВ

1. Фамилия Имя Отчество;
2. Место работы (учебы) (для аспирантов форма обучения, для магистрантов – программа и курс);
3. Должность;
4. Ученая степень;
5. Ученое звание;
6. Почтовый адрес (с индексом);
7. Тел. дом.
8. Тел. моб.
9. e-mail

Дата *Подпись*

ПРИМЕРЫ ОФОРМЛЕНИЯ ССЫЛОК
в соответствии с ГОСТ Р 7.0.5–2008 «Библиографическая ссылка. Общие требования и правила составления»

Статья в журнале

Демьяненко А.Н. Пространственная экономика: эволюция подходов и методология//Экономическая наука современной России. 2010. № 3 (50). С. 7-26.

Книга, монография

Мотовилов А.Н., Погодина Р.Ф. Инвестиционный потенциал региона. СПб: Питер, 2015. 180 с.

Диссертация

Кудрявцев Ю.Н. Совершенствование механизма стимулирования инвестиционной активности промышленных предприятий: Дис. ... д-ра экон. наук. М., 2011. 345 с.

Автореферат диссертации

Андреев С.В. Совершенствование налогового стимулирования малого инновационного предпринимательства: Автореф. дис. ... д-ра экон. наук. СПб., 2012. 40 с.

Тезисы доклада

Владимирова А.П. Факторы, влияющие на экономическую безопасность региона// Тезисы докладов VII международной научно-практической конференции. М.: МГУ. Экономический факультет. 2010. С. 253-259.

Переводное издание

Кэмпбелл В.Ф. Инвестиционная стратегия корпорации в условиях глобализации. [Пер. с англ.] М.: Экономика, 2014. 282 с.

Раздел книги

Нечаев А.Б. Методика оценки инвестиционной привлекательности предприятий// Инвестиционная привлекательность предприятия. М.: Экономика, 2011. С. 12-34

Раздел отдельного тома многотомного издания

Иванов С.В. Управление маркетинговыми инновациями// Управление инновациями. М.: Прогресс, 2012. Т. 2. С. 120- 163.

Издание, не имеющее индивидуального автора

Малое предпринимательство в России. М.: Росстат, 2012. 120 с.

Электронные ресурсы

Реестр региональных организаций, образующих имущественную инфраструктуру поддержки МСП. URL: <http://corpmsp.ru/infrastruktura-podderzhki/imushchestvennaya-infrastruktura> (дата обращения: 15.05.2011).

TERMS OF PUBLICATION OF ARTICLES JOURNAL "ECONOMICS: THEORY AND PRACTICE"

Dear authors!

The journal publishes scientific articles on significant problems of the World and Russian economy, economic theory, finance, management, marketing, logistics and entrepreneurship. Only previously unpublished articles in Russian are accepted for publication.

The journal is published 4 times a year.

Paper submission deadlines:

To №1 - until 15 February;

To №2 - until May 15;

To №3 - until 15 August;

To №4 - until November 15.

The deadlines for accepting articles can be reduced by the editorial staff if the maximum number of the journal is reached before the deadline.

Only one article of one author can be published in one issue of the journal.

Articles published in the journal "Economics: Theory and Practice", are subject to mandatory review, tested for the original text with the "Anti-plagiarism" program. Recommended level - not less than 90%.

The maximum amount of articles - 40 thousand. Characters, including spaces (1 ps), the minimum - 0.5 pp (10 pg. And 4).

Articles are published only with a positive review. Publications are paid. Fee for publishing and editorial services - 650 rubles. For a page of A4 format, designed according to the editorial requirements. Payment is made through the Savings Bank of the Russian Federation under a contract that is sent to the author when the article is included in the next issue.

Fee for publication is not charged with:

- post-graduate students in the full-time form of training (budget) when providing a certificate from the Graduate School of the University;
- members of the editorial board, editorial board and the editorial board of the journal "Economics: theory and practice".

Submitted articles should include: UDC, information about the authors, abstract, keywords, main text of the published material, a list of references (Annex 1).

Information about the authors should contain the following elements (see Annex 2).

Annotation is placed before the text of the manuscript after the title and information about the author (s). Volume annotations must be no more than 500 characters. Keywords (5-7) put a separate line after the abstract before the text of the article. Key words are in the nominative case.

References (in alphabetical order) is placed after the text of the article and must comply with GOST R 7.0.5 2008 (Annex 3). The page links to the sources are not allowed.

Title of the article, information about the authors, abstract, keywords and references are presented in English at the end.

Articles should be prepared in the MS Word text editor (paper size A4). Settings: all fields - 2.0 cm; orientation - portrait; font - Times New Roman, alignment - in width; size - 14; line spacing - 1,5; paragraph – 1,25 cm. Automatic transfer zone transfer - 1 cm., the maximum number of shifts in a row - 3 Figures, tables and formulas must be typed in Word. Drawings and graphics are grouped, presented in black and white.

Articles must be submitted in the form: Surname of author_statya.docx. Surname of author_anketa.docx by e-mail: etip@kubsu.ru.

Articles, made without complying with the above requirements will not be reviewed by the Editorial Board.

Editorial Board

EXAMPLE OF THE ARTICLE FORMATION

UDC 336.717

WORLD CURRENCY SYSTEM AS A SOURCE OF THE MODERN ECONOMIC CRISIS

Tereshchenko E.N., Doctor of Economic Sciences, Professor, Professor of World Economics Department, Kuban State University
e-mail: yourn@yourmail.ru

Ivanova A.A., graduate student of Finance and Credit Department, Kuban State Agrarian University
e-mail: yourn@yourmail.ru

Abstract

To combat the consequences of the current economic crisis and the inadmissibility of its recurrence, it becomes necessary to identify and investigate its sources. As research shows, the main cause of the crisis was the world monetary system, which needs to be transformed. The article reveals the problems of the current monetary system, justifies the need for its reform. The variants of a new world currency based on various principles are considered.

Keywords: *World monetary system, transformation, financial crisis, reserve currency, national currency*

References

1. *Ilysheva N.N., Ilmenskaya A.V.* Using the consolidated financial statements prepared in accordance with Russian Accounting Standards for the value of the financial results of the Bank (consolidated) Groups // International Accounting. 2009. № 2, pp. 37 – 41.
2. Letter of the Central Bank of Russia № 15-1-3-16 / 2271 dated 07.05.2008 «On the value of credit risks in the Bank (consolidated) Group», for the request of Russian Banks Association № A-02/5-166 dated 20.03.2008.
3. *Prudnikova A.A.* Investing in an open economy: Problems of Forecasting. 2007. № 3, pp. 140 – 146.
4. Trade policy and the importance of accession to the WTO for the development of Russia and CIS countries, ed. David G. Tarr. M.: All World, 2006.
5. Direction of the Central Bank of Russia №. 1376-U dated 16.01.2004 «On the List, Forms and Procedure of Drawing up and Submission of the Forms of Reports of Credit Organizations to the Central Bank of the Russian Federation», registered in Ministry of Justice of the Russian Federation 23.01.2004 № 5488.

To the Editor of the Journal
 "Economics: Theory and Practice"
 From the author (s)
 Full Name

I send the article "Management of investment financial flows of the holding" for publication in the journal "Economics: Theory and Practice."

The article was not previously published. In other journals was not submitted for consideration.

With the publication ethics of the magazine is acquainted. I agree with the terms of publication.

Against the reproduction of this article in other media (including electronic media) I do not object.

I do not claim a fee.

In case of publication of the article, authorial copies of the journal are requested to be issued to the office of the Editorial Board of the journal (or sent to the address: the postal address, city, street, house, apartment).

Date

Full name Author (s)

AUTHOR'S QUOTE

1. Full Name (Surname, First name, Middle name);
2. Place of work (study) (for post-graduate students the form of training, for undergraduates - the program and the course);
3. Position;
4. Scientific degree;
5. Academic rank;
6. Postal address (with an index);
7. Tel. (home).
8. Tel. (mob.).
9. e-mail

Date

Signature

EXAMPLES OF PRESENTING BIBLIOGRAPHIC REFERENCES

In accordance with Government system of standards (GOST) R 7.0.5-2008 "Bibliographic reference. General requirements and rules of compilation"

Journal article

Demyanenko A.N. Spatial economics: evolution of approaches and methodology // Economic science of modern Russia. 2010. № 3 (50). P. 7–26.

Book, monograph

Motovilov A.N., Pogodina R.F. Investment potential of the region. St. Petersburg: Peter, 2015. 180 p.

Thesis (dissertation)

Kudryavtsev Yu.N. Perfection of the mechanism of stimulation of investment activity of industrial enterprises: Doctoral Dissertation (Economic Sciences). Higher School of Economics, Moscow. 2011. 345 p.

Extended abstract of thesis (dissertation)

Andreev S.V. Improvement of tax incentives for small innovative entrepreneurship. *Extended abstract of Doctoral dissertation (Economic Sciences)*. Higher School of Economics, Moscow, 2012. 40 p.

Abstracts of the conference report

Vladimirova A.P. Abstracts of Papers. Factors affecting the economic security of the region. *Proceedings of the Conference*, Moscow, V International Scientific and Practical Conference. M. MSU, 2010. P. 253–259.

Translation

Campbell V.F. Investment strategy of the corporation in the conditions of globalization. [Trans. From English] Moscow: Economics, 2014. 282 p.

Book chapter

Nechaev A.B. Methodology for assessing the investment attractiveness of enterprises. In: Investment attractiveness of the enterprise. M.: Economics, 2011. pp. 12-34

Section of a separate volume of a multivolume edition

Ivanov S.V. Management of marketing innovations. In: Management of innovations. M.: Progress, 2012. Vol. 2. pp. 120-163.

Publication without an individual author

Small business in Russia. Moscow: Rosstat, 2012. 120 p.

Electronic resources

Register of regional organizations that form the property infrastructure for SME support. URL: <http://corpmsp.ru/infrastruktura-podderzhki/imushchestvennaya-infrastruktura> (reference date: 15.05.2011).